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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Erik Schellekens (plv voorzitter), Marije de Groot-Haen (CDA), Bert 
Schellekens (Lijst Riel Goirle), Johan Swaans (VVD), Mark van 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Pernell Criens (PvdA) 
Burgemeester Mark van Stappershoef, wethouder Theo van der 
Heijden 

Afwezig (met kennisgeving) Stijn van den Brekel (voorzitter) , Antoon van Baal (PvdA), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2017/20-juni/20:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel Jaarstukken 2016 
Johan Swaans koppelt terug wat de accountant heeft verteld in het audit-comité. Uit het verhaal van de 
accountant blijkt heel veel positiviteit. Zaken die van belang zijn worden allemaal positief beoordeeld. 
  
Standpunten fracties 
PAG Sluit zich aan bij de complimenten, zowel over het resultaat als de stukken zelf. De 

inhoud van het stuk is weer beter. We hebben een flink positief resultaat. Er is een 
hogere storting in de voorziening voor gewezen wethouders. Hoe kan dat na het 
financieel tussenbericht nog verrassen? Ook de kosten voor inhuur zijn na het 
financieel tussenbericht flink gestegen. Hoe kan dit worden verklaard? 

CDA Met dank aan de opstellers. Het uitermate solide. Het zou aardig zijn als 
ruimhartiger wordt gekeken naar de Goirlenaren als het gaat over het overschot. 
Kan niet anders dan positief zijn. Met complimenten. 

VVD Wil het verder op de raad aan laten komen. 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Raadsvoorstel begroting en jaarverslag Hart van Brabant 
 
Standpunten fracties 
LRG Wil graag meer onderbouwing voor de stijging van de bijdrage. 
CDA Wat is Logistiek Loopvermogen? Vindt het wel heel toevallig dat de tarieven voor 

regio en MidPoint met precies hetzelfde bedrag omhoog gaan. Vindt de 
onderbouwing wel mager. 

PAG Staat bij dat in de voorjaarsnota  al afspraken zijn gemaakt over de verhoging van 
de bijdrage. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk op verzoek van de fracties LRG en CDA naar de 
raadsvergadering. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/20-juni/20:
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/20-juni/20:
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4.  Raadsvoorstel actualiseren verordening 213 en 213A van de Gemeentewet  
Standpunten fracties 
LRG Dit voorstel is een logische aanpassing. 
VVD In artikel 1.1 wordt nog verwezen naar een niet meer bestaande wet. In de raad 

moet de juiste tekst komen. 
Afspraken:  
Wethouder  Theo van der Heijden zegt toe dat de verwijzing naar de Wet op de accountant-
administratieconsulenten wordt aangepast. 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
5. Raadsvoorstel legestarieventabel AVOI 2017 / werkwijze grootschalige netwerkprojecten  
Standpunten fracties 
LRG Het voorstel was al aangekondigd. Het stuk lijkt vrij logisch. In het 

bestuursakkoord is opgenomen dat we in de hele gemeente snel internet willen 
realiseren, niet dat overal glasvezel moet komen. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
6. Intergemeentelijke samenwerking 
De burgemeester deelt mee dat in de samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk de komende week 
weer een gesprek plaatsvindt met de stuurgroep. Eind volgende week komt er weer een 
raadsinformatiebrief naar alle drie de raden. 
 
7.   Verslag commissie Algemene Zaken van 18 mei 2017 
De verslagen van de commissies worden ongewijzigd vastgesteld.  
De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Er zijn geen inlichtingen. 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouder 
Marije de Groot vraagt naar privacy. Bij back 2 basics moeten ledenlijsten met n.a.w. gegevens worden 
geleverd - mag dat volgens de privacy wetgeving? 
De burgemeester vindt de vraag relevant omdat er ook veranderende wetgeving rondom privacy bij 
verenigingen komt. De burgemeester zegt toe dat het antwoord op de vraag schriftelijk wordt gegeven. 
Johan Swaans de communicatie rond vuilnisbaken volgens sommige burgers soms wat rommelig is 
verlopen. 
De burgemeester geeft aan dat dit signaal al bekend is. 
Mark van Oosterwijk vraagt naar de opstelling van de kermis bij de ijsverkoper. Is dat weer hetzelfde als 
vorig jaar en had dit anders gekund? 
Wethouder Theo van der Heijden antwoordt bij de evaluatie is gesproken met de HARG en niet met deze 
ondernemer zelf. In december zijn de contracten met kermis ondernemers. Daarom kunnen we hier op 
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dit moment nu niets meer aan doen. Er zijn wat kleine problemen die wij op een nette manier proberen 
op te lossen. Er is toegezegd om na de kermis met deze man persoonlijk een gesprek te voeren.  Het klopt 
dat er hier kleine missers zijn. 
 
10. Stukken ter kennisname (zie bijlage) 
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
11.        Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
6 september 2017.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ  20 juni 2017 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1. 20-6-2017 Raadsvoorstel actualiseren verordening 
213 en 213A van de Gemeentewet: de 
verwijzing naar de Wet op de 
accountant-administratieconsulenten 
wordt aangepast in het definitieve 
raadsbesluit 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

27 juni 2017 Dit is aangepast in het definitieve raadsvoorstel. 

2. 20-6-2017 Vraag CDA: Bij back 2 basics moeten 
ledenlijsten met n.a.w. gegevens worden 
geleverd - mag dat volgens de privacy 
wetgeving? 

Burgemeester  De vraag is schriftelijk beantwoord. 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-
17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-
Zaken-over-privacy-verantwoording-
waarderingssubsidie.pdf 
 

3. 18-05-2017 Vraag CDA: kwantitatieve gegevens over 
het aantal casussen Veilig Thuis 

Wethouder 
Marijo Immink 

 Raadsinformatie wordt opgesteld. 
Informatie uit commissie Welzijn 20 juni:  de vraag 
naar kwantitatieve gegevens Veilig Thuis is 
neergelegd bij Veilig Thuis. Het antwoord is nog niet 
ontvangen. 
De informatie is ontvangen: 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-
10-Antwoord-op-vragen-aanleveren-cijfers-van-
Veilig-Thuis.pdf 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-Zaken-over-privacy-verantwoording-waarderingssubsidie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-Zaken-over-privacy-verantwoording-waarderingssubsidie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-Zaken-over-privacy-verantwoording-waarderingssubsidie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-Zaken-over-privacy-verantwoording-waarderingssubsidie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-17-antwoord-op-vragen-commissie-Algemene-Zaken-over-privacy-verantwoording-waarderingssubsidie.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-10-Antwoord-op-vragen-aanleveren-cijfers-van-Veilig-Thuis.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-10-Antwoord-op-vragen-aanleveren-cijfers-van-Veilig-Thuis.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-10-Antwoord-op-vragen-aanleveren-cijfers-van-Veilig-Thuis.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2017/05-september/20:00/TKN-10-Antwoord-op-vragen-aanleveren-cijfers-van-Veilig-Thuis.pdf


 
 
Bladnummer Datum 
 20 juni 2017 

 

4. 23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de 
inkomsten en uitgaven te evalueren. 

 


